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Z A P I S N I K 
 
18. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 23. februarja 2017 
ob 16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
Pred pričetkom dela občinskega sveta je Sandi Kurtin iz Službe za informacijski sistem 
pojasnil, delovanje posodobljenega glasovalnega sistema. Po novem se prisotnost članov 
občinskega sveta ugotavlja z uporabo kartic, tako da za ugotavljanje prisotnosti ni več 
potrebno vsakokrat pred glasovanjem pritisniti gumba za prisotnost. Ko je kartica vstavljena, 
pomeni, da je član prisoten. V kolikor posamezen član odide iz dvorane oz. ne želi biti 
prisoten pri glasovanju, mora kartico izvleči iz glasovalne naprave. Glede na število 
vstavljenih kartic, prisotnost ugotovi predsedujoči. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI:  
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 32 članov, in sicer: 
  
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, 

Marko Kocjančič, Darija Krkoč, Milojka Lahajnar – Špacapan, Marin Marasovič, Tina 

Mojškerc, Anja Pečič, Patrik Peroša, Slobodan Popović, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, 

Alberto Scheriani, Tomaž Slavec, Mario Steffè, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, 

Maja Tašner Vatovec, Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz in Dragica Vrkič Kozlan.  

 

Odsotnost je opravičila Vlasta Vežnaver. 

 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in 
novinarji. 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli. 



  
Prejeli so tudi predlog Polke Boškovič, članice Občinskega sveta za umik 5/1 točke – 
 
a) Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim 
in finančnim premoženjem Mestne občine Koper  za leto 2017 

 
b) Predlog sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov nepremičnega premoženja,ki 
jih lahko sklepa Mestna občina Koper v letu 2017 
 
 s predloga dnevnega reda. 
Predlagateljica predloga za umik točke s predloga dnevnega reda Polka Bošković, članica 
Občinskega sveta, je podala še dodatno obrazložitev predloga. 
 
Župan kot predlagatelj predloga dnevnega reda umika točke s predloga dnevnega reda ne 
podpira. 
 
V razpravi sta sodelovali: Olga Franca in Maja Tašner Vatovec, članici Občinskega sveta. 
 
Občinski svet predloga Polke Bošković, članice Občinskega sveta, za umik 5/1 točke s 
predloga dnevnega reda NI SPREJEL (31 prisotnih – 7 za, 17 proti)  
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 26 za, 2 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 22. 
decembra 2016 
 

2. Predloga odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za vertikalno povezavo 
obalnega območja z Markovim hribom in spremljajoče parkovne ureditve – druga 
obravnava 

 
3. Predlog pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o nezahtevnih in 

enostavnih objektih na kmetijskih in gozdnih zemljiščih v Mestni občini Koper 
 

4. Predlog sklepa o potrditvi Investicijskega programa za projekt »Energetsko učinkovita 
sanacija Osnovne šole Pier Paolo Vergerio il Vecchio in Vrtca Delfino Blu enota 
Bertoki ter Vrtca Semedela enota Prisoje«, 
 

5. Predlog sklepa o potrditvi 2. novelacije investicijskega programa  za projekt ''Ureditev 
javnega objekta (Olimpijski bazen Koper)'' 

 
5/1 a) Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu ravnanja s 

stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper  za leto 2017 
 
b) Predlog sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov nepremičnega 
premoženja,ki jih lahko sklepa Mestna občina Koper v letu 2017 

 
6. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
7. Predlog sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
8. Predloga sklepov o oprostitvi plačila komunalnega prispevka za: 

-          gradnjo Osnovne šole Dekani z vrtcem Dekani, 



-          dozidavo Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije  
 

9. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

10. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 

 
Ad 1 

 
POTRDITEV ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 

KOPER Z DNE 22. DECEMBRA 2016 
 

Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE POTRDIL (31 prisotnih – 31 za, 0 proti) Zapisnik 17. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 22. decembra 2016 v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 2 
 

PREDLOGA ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA 
VERTIKALNO POVEZAVO OBALNEGA OBMOČJA Z MARKOVIM HRIBOM IN 

SPREMLJAJOČE PARKOVNE UREDITVE – DRUGA OBRAVNAVA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 
 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 26 za, 2 proti) Predlog odloka o občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu za vertikalno povezavo obalnega območja z Markovim 
hribom in spremljajoče parkovne ureditve v drugi obravnavi v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 3 

 
PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O 

NEZAHTEVNIH IN ENOSTAVNIH OBJEKTIH NA KMETIJSKIH IN GOZDNIH ZEMLJIŠČIH 
V MESTNI OBČINI KOPER 

 
Predlog pravilnika so člani Občinskega sveta prejeli.  



Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 
 

POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
V razpravi so sodelovali: Marko Kocjančič in Mojca Hilj Trivič, člana Občinskega sveta ter 
Georgi Bangiev, vodja Urada za okolje in prostor. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 31 za, 0 proti) Predlog pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah Pravilnika o nezahtevnih in enostavnih objektih na 
kmetijskih in gozdnih zemljiščih v Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 

 
 

Ad 4 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
»ENERGETSKO UČINKOVITA SANACIJA OSNOVNE ŠOLE PIER PAOLO VERGERIO  

IL VECCHIO IN VRTCA DELFINO BLU ENOTA BERTOKI TER VRTCA SEMEDELA 
ENOTA PRISOJE« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in   
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (32 prisotnih – 32 za, 0 proti) Predlog sklepa o potrditvi 
Investicijskega programa za projekt »Energetsko učinkovita sanacija Osnovne šole 
Pier Paolo Vergerio il Vecchio in Vrtca Delfino Blu enota Bertoki ter Vrtca Semedela 
enota Prisoje« v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 5 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI 2. NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA  ZA 

PROJEKT ''UREDITEV JAVNEGA OBJEKTA (OLIMPIJSKI BAZEN KOPER)'' 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 



- Odboru za družbene dejavnosti in   
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca, Bojan Tavčar, Aleš Bržan, Tomaž Slavec, Patrik 
Peroša, Mojca Hilj Trivič in Milojka Lahajnar Špacapan, člani Občinskega sveta ter Viljan 
Tončič, vodja Samostojne investicijske službe. 
 
Po odločitvi Alberta Scherianija, predsedujočega, se na predlog Olge Franca, članice 
Občinskega sveta, glede na pomembnost določbe 5. Točke predloga sklepa, ki opredeljuje 
pooblastilo županu za potrditev morebitne novelacije investicijskega programa, v zapisnik 
vnese odgovor oziroma pojasnilo viljana Tončiča, predstavnika predlagatelja, in sicer:  
 
»Investicijske programe, kakršne  koli ali njihove novelacije, sprejema občinski svet, najvišji 
organ občine. Tudi spremembe ali novelacije, sprejema samo občinski svet. Kdaj gremo v 
novelacijo investicijskega programa, je točno določeno po Uredbi o metodologiji in tako 
naprej, in sicer, ko se bistveno spremenijo elementi. Ti bistveni elementi pa so cena, roki, 
sprememba financiranja, vključitev drugega ministrstva, itd. To so bistveni elementi, ko 
moramo priti na občinski svet in smo tako že prihajali z novelacijami investicijskega 
programa kar nekajkrat. To ni v kompetenci župana. Tako smo napisali, ker še ne vemo 
pogojev razpisa, zato je zapisano »z zahtevami poziva«. Torej, gre za neke pogoji iz poziva, 
ki jih je treba narediti. Ne gre pa za ceno, vrednost, financiranje, roke. To so bistvene 
spremembe, ki jih lahko uredimo samo na občinskem svetu.« 
 
Občinski svet JE SPREJEL (32 prisotnih – 26 za, 1 proti) Predlog sklepa o potrditvi 2. 
novelacije investicijskega programa  za projekt ''Ureditev javnega objekta (Olimpijski 
bazen Koper)'' v predloženem besedilu. 
 
 
Alberto Scheriani, predsedujoči je odredil 10 minutni odmor. 
 

X X X 
 
 
Alberto Scheriani, predsedujoči je ugotovil, da je prisotnih 31 članov Občinskega sveta. 
 

Ad 5/1 
 

a) PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 
NAČRTU RAVNANJA S STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM MESTNE 

OBČINE KOPER  ZA LETO 2017 

in  

b) PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI SKUPNE VREDNOSTI PRAVNIH POSLOV 
NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA,KI JIH LAHKO SKLEPA MESTNA OBČINA 

KOPER V LETU 2017 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Neposredno med sejo, pred začetkom obravnave točke 5/1, so prejeli še spremenjeno 
besedilo predloga sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu ravnanja s 



stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2017, zato je Alberto 
Scheriani, predsedujoči odredil 10 minutni odmor, da se člani Občinskega sveta z njim 
seznanijo. 
 

X X X 
 
Pred nadaljevanjem seje je Alberto Scheriani, predsedujoči ugotovil, da je prisotnih 32 
članov Občinskega sveta. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja:  
MELITA OSVALDIČ, vodja Urada za nepremičnine 

 
V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Aleš Bržan, Bojan 
Tavčar, Darija Krkoč, Mojca Hilj Trivič, Patrik Peroša, Dragica Vrkič Kozlan, Milojka Lahajnar 
Špacapan, Olga Franca, Tomaž Slavec, Nevijo Pucer, Polka Boškovič, Peter Bolčič, Marko 
Štrkalj, Igor Hrvatin, Jani Bačić, Marin Marasovič, Ingrid Kocjančič in Vilij Bržan, Slobodan 
Popovič, člani Občinskega sveta ter Sebastjan Jeretič, svetovalec župana in Melita Osvaldič, 
vodja Urada za nepremičnine. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 22 za, 4 proti) Predlog sklepa o 
spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim 
premoženjem Mestne občine Koper  za leto 2017 v predloženem besedilu. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 23 za, 5 proti) Predlog sklepa o določitvi 
skupne vrednosti pravnih poslov nepremičnega premoženja, ki jih lahko sklepa 
Mestna občina Koper v letu 2017 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja:  
MELITA OSVALDIČ, vodja Urada za nepremičnine 

 
 
Razpravljal je Bojan Tavčar, član Občinskega sveta 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 0 proti) Predlog sklepa o ukinitvi 
statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 



Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja:  
MELITA OSVALDIČ, vodja Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal le Bojan Tavčar, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 0 proti) Predlog sklepa o vzpostavitvi 
statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 8 

 
PREDLOGA SKLEPOV O OPROSTITVI PLAČILA KOMUNALNEGA PRISPEVKA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odbor za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 

1. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 26 za, 0 proti) Sklep o oprostitvi 
plačila komunalnega prispevka za gradnjo Osnovne šole Dekani z vrtcem 
Dekani v predloženem besedilu. 

 
2. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 0 proti) Sklep o oprostitvi 

plačila komunalnega prispevka za dozidavo Osnovne šole Oskarja Kovačiča 
Škofije v predloženem besedilu. 

 
 

Ad 9 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
Prejeli so: 



 
- Predlog sklepa o imenovanju člana Sveta zavoda Splošna bolnišnica Izola in 
- Predlog sklepa o določitvi kandidatov za člane Sveta območne izpostave Javnega 

sklada RS za kulturne dejavnosti Koper 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 

I. Občinski svet JE SPREJEL 30 prisotnih – 23 za,m 2 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člana Sveta zavoda Splošna bolnišnica Izola – predstavnika Mestne občine Koper se 
imenuje 
 
-  MARKO ŠTRKALJ, iz Kopra, Kovačičeva ulica 16. 
 

II. Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper predlaga direktorju Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti, da za člane Sveta območne izpostave javnega sklada RS za kulturne dejavnosti 
Koper imenuje: 
 

- Dijano Harčević Ćatić,  Ulica OF 11, 6000 Koper – KUŠD Behar 
- Majo Blaškovič Šavle,  Bertoki, Arjol 9, 6000 Koper  
- Ingrid Kozlovič,  Hrvatini 106/a, 6280 Ankaran – Mestna občina Koper 
- Vlasto Jerman,  Sp.Škofije 124/h, 6281 Škofije – ZKD MOK 
- Ambroža Čopija, Cesta na Markovec 7, 6000 Koper – Akademsko društvo UP 

 
 

Ad 10 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
 
 
MAJA TAŠNER VATOVEC, vodja Kluba Združena levica: 
 

1. Vprašanja glede nakupa obrambnega stolpa v Glemu sem pisno poslala 
strokovni sodelavki. 

 
 



PISNO: 
 
VPRAŠANJE GLEDE NAKUPA OBRAMBNEGA STOLPA V GLEMU 

 
»Pozdravljeni,  
 
nakup obrambnega stolpa v Glemu za 551.000 € je v zadnjem času dvignil veliko prahu. 
Odprla se je vrsta vprašanj, od upravičenosti vložka do ustreznosti postopka. 
 
Dejstvo je, da je stolp bil ruševina, ki ga je obnovil arhitekt Viljem Šantavec (ta v njem tudi še 
stanuje) oz. njegovo podjetje Adria Domus, med drugim na kulturno-varstveno neprimeren 
način, in ga je zaradi insolvenčnosti sodišče dalo na dražbo. 
 
Zaradi nepremišljene prenove (od prvotne stavbe ostaja samo še ena stena) se postavljajo 
pod vprašanj tudi estetski, ambientalni in kulturno-dediščinski potenciali za razvoj stolpiča kot 
turistične točke. Gre torej za še eno nepremišljeno in samovoljno odločitev, sprejeto čez noč, 
na lastno pest in brez planiranja. 
 
Ob tem bode v oči še pomanjkanje vrste formalnih temeljev za tovrsten nakup. Občinski svet 
Mestne občine Koper je na svoji 17. redni seji sprejel Sklep o letnem načrtu ravnanja s 
stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2017, št. 478-414/2016, v 
katerem nakup ni naveden oz. predviden. 
 
Iz občinske uprave ste se v svojem odzivu na medije sklicevali na to, da je v letnem načrtu 
določeno, da odločitev o spremembah in dopolnitvah načrta sprejme župan sam. To naj bi 
župan tudi naredil in sprejel sklep št. 478-48/2017, ki pa ga niste predstavili občinskemu 
svetu in pa javnosti. 
 
Ob tem moramo opozoriti, da gre v tem primeru za eklatantno zavajanje, saj 32. člen Sklepa 
o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 
2017 jasno določa, da lahko take odločitve župan sprejme za vrednosti do višini 20.000,00 €. 
Za vrednosti nad tem zneskom pa mora tako dopolnitev oz. spremembo sprejeti občinski 
svet. 
 
Sedaj ste za 18. redno sejo predlagali spremembe in dopolnitve načrta, ki navidezno rešuje 
stvari za nazaj, v resnici pa je to posredno priznanje krivde oz. storjene napake. Ob tem pa 
sklepa, ki ju predlagate za to sejo, niti ne rešujeta nezakonitosti oz. zlorabe položaja, ki si jo 
je dovolil župan. 
 
Ob upoštevanju določb Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (ZSPDSLS), župan MOK nima pravne podlage za sprejem spremembe načrta, 
ker: 
 

- spremembe načrtov zakon sploh ne dopušča (razen po določbah 12. člena zakona), 
- mu sprejemanje letnih načrtov v takšni vrednosti zakon in občinski akti ne dopuščajo 

(razen v primeru, da vrednost ne presega 20.000 eur). 
 
Ob tem poudarjamo, da zakonska podlaga za potrjevanje ali pa dajanje soglasja sveta k že 
sklenjenim poslom župana ne obstaja (ravnanje občinske uprave je v tem primeru v 
izrecnem nasprotju z 8. in 9. členom Uredbe o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih skupnosti). Opozoriti je potrebno tudi na to, da se predlagani sklep o vrednosti 
pravnih poslov sprejema po izteku zakonsko določenega roka; ZSPDSLS določa, da tak 
sklep svet sprejme v roku 30 dni po sprejemu proračuna. Proračun je bil sprejet 22.12.2016 
– rok se je torej iztekel 21.1.2017. 
 



Zaradi tega vas sprašujem: 
 

- Na podlagi katerih aktov in v okviru kakšnih pristojnosti je župan sam odločil o 
spremembah in dopolnitvah letnega načrta ravnanja s stvarnim in finančnim 
premoženjem za objekt, katerega vrednost presega zakonsko in s sklepom določenih 
20.000,00 €? 

- Kakšna je, glede na navedene določbe Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti, zakonska podlaga za nova predlagana sklepa 5-1/a 
in 5/1b? 

- ZSPDSLS določa, da se Skupna vrednost pravnih poslov (sklep št. 478-414/2016) 
določi v roku 30 dni po sprejemu proračuna, ta rok je potekel 21.1.2017. Kako 
utemeljujete sprejem takega sklepa več kot mesec po preteklem roku? 

- Na podlagi katerih strateških programov, načrtov in vizij se bo uporabljala omenjena 
nepremičnina ter za kakšne namene? 

- Kako utemeljujete ekonomsko upravičenost nakupa? 
 
Lep pozdrav.« 
 

2. Imam še pobudo za pripravo lokalnega programa za kulturo, ki sem jo prav tako  
posredovala pisno po e-mailu. 

 
PISNO:  
 

POBUDA ZA PRIPRAVO LOKALNEGA PROGRAMA ZA KULTURO 
 
»Spoštovani,  
 
Zakon o uresničevanju javnega interesa za kulturo (ZUJIK), (Uradni list RS, št. 77/07, 56/08, 
4/10, 20/11, 111/13 in 68/16) v svojem 14. členu predvideva, da »lokalna skupnost sprejme 
svoj lokalni program za kulturo za obdobje štirih let, pri čemer lahko program vsebuje tudi 
dolgoročne usmeritve, ki presegajo to obdobje.« Ta določba je bila uvedena v spremenjen 
zakon leta 2013, njegove določbe pa so začele veljati z letom 2014. 
 
Iz tega izhaja, da bi morale vse lokalne skupnosti, skladno z zakonom, sprejeti lokalne 
programe z začetkom 2014. 
 
V tem času so tozadevne programe sprejele skoraj vse mestne občine, z izjemo Novega 
mesta, Murske Sobote in Kopra: 1. Celje (2014), 2. Koper, 3. Kranj (2015), 4. Ljubljana 
(2016), 5. Maribor (2015), 6. Murska Sobota, 7. Nova Gorica (2014), 8. Novo mesto, 9. Ptuj 
(2016), 10. Slovenj Gradec (2014), 11. Velenje (2014). 
 
Kljub določilom 14. člena, ki predvideva izjemo za lokalne skupnosti, ki nimajo statusa 
mestne občine (»Lokalnim skupnostim, razen mestnim občinam, ni treba sprejeti lokalnega 
programa za kulturo, če opredelijo javni interes na področju kulture, prioritete, ukrepe ter cilje 
in kazalce za njihovo doseganje v drugem dokumentu razvojnega načrtovanja lokalne 
skupnosti.«), je tak dokument sprejelo več ko 40 občin v Sloveniji.  
 
Zaradi tega podajamo pobudo Uradu za družbene dejavnosti in razvoj, da v čim krajšem 
času pripravi Lokalni program za kulturo Mestne občine Koper za štiriletno obdobje, skladno 
z določili 9. In 14. člena ZUJIK. Ob tem pozivamo urad naj upošteva določbe zakona, zlasti 
pa sestavi program, ki bo v svojih temeljih egalitaren in participatoren, da bodo torej na 
njegovi podlagi lahko svoj interes v kulturi izvajale vse skupine s skupnim sodelovanjem in 
delovanjem v občini. 
 
Lep pozdrav.« 



DRAGICA VRKIČ KOZLAN, članica Občinskega sveta: 
 
Svetnica SMC Koper dajem pobudo Mestni občini Koper, da pristopi k nabavi defibrilatorjev 
in preko Koronarnega društva Slovenske Istre in Krasa omogoči tečaje usposabljanja za 
uporabo defibrilatorjev. 
 
Obrazložitev: 
Iz javno dostopnih podatkov je trenutna razpoložljivost defibrilatorjev v Mestni občini Koper 
13 defibrilatorjev. En defibrilator je v KS Marezige. Z vidika enake obravnave vseh krajevnih 
skupnosti predlagam, da pristojne službe Mestne občine Koper pripravijo predlog sklepa 
župana, s katerim se bo dodelilo sredstva za nabavo najmanj 25 ali več defibrilatorjev in se 
jih namesti v vse krajevne skupnosti in morebitne centre, kjer se zbira večje število ljudi. 
Obstoječe nameščene pa naj se preveri ali so dostopni vsem in ob vsakem času (namreč 
trenutno nameščeni so predvsem v centrih, kot je športna dvorana Bonifika, Banka Koper, 
Telekom Kolodvorska in ostalo, ki pa po večernih urah so zaprte). Obenem naj se organizira 
tečaje ozaveščanja in usposabljanja za uporabo defibrilatorjev. Seznam lokacij pa naj bo 
prebivalcem in morebitnim uporabnikom na razpolago v vsakem trenutku in v medijih in 
občilih, kot je internetna stran ali spletna stran Mestne občine Koper. 
 
Če izhajam iz statistike, da bolezni srca in ožilja nedvomno predstavljajo poglaviten problem 
sodobne civilizacije in dandanes največ ljudi umre zaradi srčnega infarkta, moramo pristopiti 
k ozaveščanju prebivalstva, da se bo vsak lahko znašel v situaciji, ko bi lahko s pravilnim 
ravnanjem svojcu, prijatelju ali neznancu s srčnim infarktom lahko rešili življenje. 
V Sloveniji akutni srčni infarkt oziroma srčni napad letno doživi približno 3500 ljudi. Najbolj 
ogroženi so moški med 50. in 60. letom ter ženske med 60. in 70.. V Sloveniji vsako leto 
umre skoraj 2000 ljudi zaradi zastoja srca, to je 5 do 6 na dan. V primeru nenadnega 
srčnega zastoja so pomembne minute. Če bi dobili pravočasno pomoč bi lahko rešili do 1300 
ljudi na leto. 
 
Čimprejšnja defibrilacija ali laično »elektrošok« je edini poseg, ki lahko vzpostavi ponovno 
delovanje srca. Z vsako minuto zamude do »elektrošoka« verjetnost preživetja pade 
približno 10%. 
Srčna kap je eden  najpogostejših vzrokov umiranja v razvitem svetu in tudi v Sloveniji. Pri 
reševanju življenj je izobražen laik nepogrešljiv in usodnih napak na terenu, ki izvirajo iz 
ravnanja neznanja, tudi sodobna bolnišnična medicina ne more več popraviti. Osnovno 
znanje o prepoznavanju in ukrepih pri srčni kapi zato sodijo v splošno izobrazbo vsakega 
laika. Avtomatski zunanji defibrilatorji, pa nedvomno pomenijo pomembno nadgradnjo pri 
srčnem oživljanju s strani laikov.  
 
Od tu tudi moja pobudo oziroma kot svetnica SMC v imenu skupine predlagam, da bi se 
mreža defibrilatorjev razširila kar se le da v sposobnosti in mejah proračuna.  
 
Obenem bi pa še predlagal, da en defibrilator nabavite takoj, ko bo sproveden nakup Glem, 
saj se nadejamo obiska predsednika Donalda Trumpa v poletnih mesecih, ki bo obenem 
obiskal protokolarni objekt in opravil pokušino Škerličevih klobas v Lisjakovem olivnem olju. 
Pri taki hrani pa je nevarnost zastoja srca povečana. 
 
PISNO: 
 
POBUDA SVETNICE SMC KOPER IN ANAKRAN ZA NABAVO DEFIBRILATORJEV 
 
»Svetnica SMC Koper in Ankaran Dragica Vrkič Kozlan dajem pobudo Mestni občini Koper, 
da pristopi k nabavi defibrilatorjev in preko Koronarnega društva Slovenske Istre in Krasa 
omogoči tečaje usposabljanja za uporabo defibrilatorjev. 
 



Obrazložitev predloga: 
Iz javno dostopnih podatkov je trenutna razpoložljivost defibrilatorjev v Mestni občini Koper 
13 defibrilatorjev. En defibrilator je v KS Marezige. Predlagam, da pristojne službe Mestne 
občine Koper pripravijo predlog sklepa župana, s katerim se bo dodelilo sredstva za nabavo 
najmanj 25 ali več defibrilatorjev in se jih namesti v vse krajevne skupnosti in morebitne 
centre, kjer se zbira večje število ljudi. Obstoječe nameščene pa naj se preveri ali so 
dostopni vsem in ob vsakem času. 
Obenem naj se organizira tečaje ozaveščanja in usposabljanja za uporabo defibrilatorjev. 
Seznam lokacij naj bo prebivalcem in morebitnim uporabnikom na razpolago v vsakem 
trenutku. 
 
Povod za pobudo: 
Če izhajam iz statistike, da bolezni srca in ožilja nedvomno predstavljajo poglaviten problem 
sodobne civilizacije in dandanes največ ljudi umre zaradi srčnega infarkta, moramo pristopiti 
k ozaveščanju prebivalstva, da se bo vsak lahko znašel v situaciji, ko bi lahko s pravilnim 
ravnanjem svojcu, prijatelju ali neznancu s srčnim infarktom lahko rešili življenje. 
V Sloveniji akutni srčni infarkt oziroma srčni napad letno doživi približno 3.500 ljudi. Najbolj 
ogroženi so moški med 50. in 60. letom ter ženske med 60. in 70. letom. V Sloveniji vsako 
leto umre skoraj 2000 ljudi zaradi zastoja srca, to je 5 do 6 na dan. V primeru nenadnega 
srčnega zastoja so pomembne minute. Če bi dobili pravočasno pomoč bi lahko rešili do 1300 
ljudi na leto. 
 
Čimprejšnja defibrilacija ali laično »elektrošok« je edini poseg, ki lahko vzpostavi ponovno 
delovanje srca. Z vsako minuto zamude do »elektrošoka« verjetnost preživetja pade za 
približno 10%. 
Srčna kap je eden  najpogostejših vzrokov umiranja v razvitem svetu in tudi v Sloveniji. Pri 
reševanju življenj je izobražen laik nepogrešljiv in usodnih napak na terenu, ki izvirajo iz 
neznanja, tudi sodobna bolnišnična medicina ne more več popraviti. Osnovno znanje o 
prepoznavanju in ukrepih pri srčni kapi zato sodijo v splošno izobrazbo vsakega laika. 
Avtomatski zunanji defibrilatorji, pa nedvomno pomenijo pomembno nadgradnjo pri srčnem 
oživljanju s strani laikov.« 
 
 
BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta:  
 
Imam predlog za predsedujočega. Že na začetku seje, ko je gospod predstavljal te kartice, 
sem hotel reči in to se je zdaj pokazalo tokom te seje, da se bo zgodilo, da boste ugotavljali 
veliko prisotnost in ne bo niti prava sklepčnost. Tako kot je bilo prej, recimo: ugotavljate po 
stroju, da je 30 prisotnih, ki jih ni. Predlagam, da to uredite tako, da bo pravilno.  
 
 
MARIN MARASOVIČ, član Občinskega sveta:  
 
PISNO: 
 
Spoštovani, 
 
Marin Marasovič, Klub svetnikov SMC, na seji OS MOK dne 23.02.2017, vlagam naslednja 
vprašanja oz. pobude:  
 

- Ureditev dostopnih poti, parkirnih površin in dreves v okolici večstanovanjskih stavb 
na naslovih Cesta na Markovec 47 do 63. Pobudo sem podal že na seji OS MOK 
22.12.2015. Pristojni so si stanje ogledali in etažnim lastnikom soseske obljubili 
skorajšnjo izvedbo del. Do današnjega dne je stanje v največji meri nespremenjeno. 
Prosim za obrazložitev. 



- Ureditev parkirnega objekta ob stavbah Ulica Vena Pilona 5 in 7. Pobudo sem podal 
že na seji OS MOK dne 07.01.2016. Pristojni so si stanje ogledali, ugotovili dejansko 
katastrofalno stanje in bojda pričeli s postopkom izbora izvajalca del. Do današnjega 
dne je stanje nespremenjeno. Prosim za obrazložitev. 

- Zaris intervencijskih površin na Ulici Sergeja Mašere. Čemu intervencijske površine 
ob objektu Ulica Sergeja Mašere 5 niso bile zarisane?  

- Kanalizacija v starem delu vasi Gažon. Prosim za obrazložitev, čemu se v starem 
delu vasi Gažon še ni pristopilo k ureditvi ustreznega javnega kanalizacijskega 
omrežja. 
 

Že vnaprej se zahvaljujem za odgovore in vas prav lepo pozdravljam.« 
 
 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO:  
 

1. Glede na trenutno dogajanje v povezavi s Cimosom, ali ima Občina Koper dodelano 
strategijo ali vizijo pomoči v primeru najslabšega scenarija – stečaja družbe? Vemo, 
da občina ni v neposredni povezavi s težavo podjetja, vendar se moramo zavedati 
velike socialne bombe v primeru stečaja, saj je v koprski družbi zaposlenih nekaj več 
kot 1000 ljudi. Ali potekajo pogovori s pristojnimi institucijami in podjetjem o poteku 
pogajanj s potencialnimi kupci in v kolikšni meri je občina pripravljena na različne 
scenarije?  
 

2. Glede na dogajanja povezana s Pokrajinskim muzejem Koper in informacijami o delu 
direktorja, me zanima ali je občina uvedla kakšen nadzor ali preverila trditve 
zaposlenih? V kolikor da, kakšni so izsledki? Kaj namerava občina v povezavi s 
trenutnimi dogajanji ukreniti oziroma kako postopati?  

 
3. Koprski šolski okoliš – kot članica sveta staršev v OŠ Koper na zadnjih sejah 

ugotavljamo težavo otrok »vozačev« iz šolskih okolišev, ki ne spadajo pod okoliš OŠ 
Koper. Iz razprave je bilo ugotoviti, da se s to težavo v največji meri srečuje OŠ 
Koper, vendar tudi druge osnovne šole v MOK niso izjema. Ker je šolski okoliš 
nazadnje bil definiran leta 2004 ga je potrebno uskladiti z dejanskim stanjem na 
terenu. Posledično temu imamo veliko otrok »vozačev«, ki pa predstavljajo tako 
logistično kot finančno težavo šolskih prevozov, posledično slabo voljo na strani šole, 
staršev, otrok in lokalne skupnosti. 
Predlagam, da strokovne službe MOK v sodelovanju z vodstvi koprskih osnovnih šol 
uskladijo predlog novega Odloka o ustanovitvi zavoda osnovne šole Koper in ostalih 
osnovnih šol tako, da bo ustrezal dejanskemu stanju na terenu. 

 
4. S strani starejših občanov, ki živijo na območju Žusterne, Markovca, Semedele in 

Olma smo dobili pobudo, da bi se uvedle dodatne avtobusne linije do pokopališča 
Škocjan. Trenutne avtobusne linije so na relaciji do pokopališča ukinjene. Ker številni 
starejši občani, katerih pokojni partnerji ali družinski člani so pokopani na 
Škocjanskem pokopališču, niso vozniki, uporabljajo avtobusne prevoze, ki pa 
najbližje pokopališču pripelje do glavne avtobusne postaje. Žal pa številni starejši, 
med njimi tudi invalidi, imajo težave za peš dostop do pokopališča z glavne postaje. 
Zato prosim pristojne občinske službe, da preučijo možnosti in z avtobusnim 
prevoznikom dogovorijo vsaj eno dnevno linijo, ki bo peljala do pokopališča iz smeri 
Markovca/Žusterne, mimo Semedele in Olma. 
 

5. Pobuda mestnih trgovcev in gostincev za spremembo odloka o obratovalnem času 
gostinskih lokalov v mestnem jedru Kopra – s strani ga. Ivone Novosel Dončić, 



direktorice Zavoda Koper Otok, ki zastopa interese mestnih trgovcev in gostincev 
smo občinski svetniki dobili prošnjo h podpori pobude spremembe odloka o 
obratovalnem času gostinskih lokalov v mestnem jedru Koper. Pobuda je bila 
naslovljena na občino Koper in pristojne službe. Ker je predlog podkrepljen z dejstvi, 
predlagam, da ga MOK upošteva ter pripravi predlog spremembe odloka do 
naslednje seje, da bomo o njem lahko svetniki razpravljali in se opredelili.  

 
6. Glede na to, da je bilo 15.02.2017 v Primorskih novicah objavljeno, da italijanski 

konzulat zapušča palačo Vianello, me zanima kakšne namene ima občina Koper s 
predmetno nepremičnino v prihodnje?« 

  
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO:  
 
»Spoštovani, 
 
v skladu s Poslovnikom Mestnega sveta Mestne občine Koper (MOK) vlagam svetniška 
vprašanja in prosim za celovite odgovore.  
 

1. REŠEVANJE PROBLEMATIKE KOPRSKIH BREZDOMCEV 
 

Mestni odbor SLS Koper je 28. 12. 2016 na župana MOK  Borisa Popoviča naslovil pismo z 
opisom stanja na področju koprskega brezdomstva z naslednjimi dejstvi:  

- obstoječe zavetišče predstavlja realizacijo le prve faze in da takoj potrebuje celovito 
nadgradnjo, 

- nastanitvene kapacitete v kontejnerjih so absolutno premajhne in nezadostne, 
zavetišče sprejme le 12 moških in 2 ženski ter je konstantno zasedeno, 

- zavetišče nima bivalnika za nastanitev družine, 
- zavetišče je na neprimernem mestu in potrebuje novo primerno in večjo lokacijo ter 

naj bo organizirano kot kamp, 
- bivalni kontejnerji so lahko le hitra prva rešitev, ne pa primerna dolgoročna življenjska 

rešitev, časovno bivanje v zavetišču je omejeno na največ 6 mesecev, 
- zavetišče potrebuje nadstrešek nad bivalnimi enotami, 
- oskrbnina v višini 80 evrov mesečno močno posega v socialne prejemke brezdomca 

in je absolutno previsoka.  
 

Župana in odgovorne na MOK smo pozvali, da: 

 takoj sprejmejo brezdomce na pogovor in da takoj pričnejo krizno ukrepati,  

 v proračunu za leto 2017 prerazporedijo odhodke s postavk odnosi z javnostmi in 
stroški za upravljanje portala e-Koper za nakup najmanj 10 novih bivalnih 
kontejnerjev kot najnujnejšo začasno rešitev ter jih umestijo v zavetišče, 

 povečajo sredstva v proračunu za leto 2017 za kadrovsko delovanje zavetišča in 
materialne stroške,  

 s sredstvi prodanih službenih najemnih stanovanj JSSK v 2017 uredijo manjše 
bivalne enote (garsonjere) za brezdomce in druge socialno ogrožene ter poiščejo 
primerne rešitve med praznimi stanovanji, lokali in prodajami na dražbah, kjer 
obstajajo možnosti poceni nakupov hiš,  

 naj v letu 2017 Mestnemu svetu MOK predložijo v sprejem strategijo reševanja 
problematike brezdomcev v MOK. 
 

Ker odgovora nismo dobili, prosim za informacije, kaj je MOK na področju urejanja te 
problematike naredila do sedaj v letu 2017 in kaj namerava urediti do konca leta in naprej. 



Zelo pohvalno je, da je Rdeči križ Koper že uredil dnevni topli obrok za brezdomce, kar je bil 
eden izmed naših predlogov.   
 

2. SANACIJA PLAZU V KRNICI IN STANOVANJSKE HIŠE DIJANE MEŠTROVIĆ 
 

Prosim za informacije o tem, kakšne aktivnosti potekajo v letošnjem letu in bodo potekale za 
sanacijo samega plazišča in sanacijo stanovanjske hiše družine Meštrović. 
 

3. ODPISI DOLGA POSAMEZNEMU DOLŽNIKU MOK  do višine 1.000,00 evrov  
 

Župan MOK ima pravico, da posameznemu dolžniku MOK odpiše dolg do višine 1.000,00 
evrov, letno pa do skupne višine 30.000,00 evrov. 
 
Prosim za naslednje podatke o odpisanih dolgovih za zadnjih 6 let: ime in priimek ter naslov 
dolžnika, višina terjatve, datum računa, predmet računa ter vzrok za odpis. 
 

4. ČAKALNA VRSTA ZA OSKRBOVANA STANOVANJA 
 

Prosim za podatek o zasedenosti oskrbovanih stanovanj v letu 2016. Koliko prosilcev iz 
Mestne občine Koper in koliko prosilcev iz drugih občin (po posamezni občini) je v vrsti 
čakajočih in koliko časa že čakajo (datum vloge)? 
 

5. STROŠKI SVETOVANJA, ZASTOPANJA IN SODNI STROŠKI ZAPOSLENIH NA 
MOK V SODNIH POSTOPKIH 
 

Zaposleni na MOK imajo v skladu s pravilnikom pravico, da vložijo zahtevek za kritje 
navedenih stroških v primerih, da so toženi za dejanja, ki izvirajo iz njihovega dela pri MOK.  
 
Kakšni so za obdobje zadnjih 10 let naslednji podatki: 

- ime in priimek prosilca, 
- zadeva, na katero se nanaša prošnja za kritje stroškov, 
- višina doslej plačanih stroškov (posamezni zneski in datum plačila), 
- naziv odvetniške družbe ali druge pravne osebe, v korist katere je bilo izvršeno 

plačilo v zadevi zastopanja ali svetovanja za posameznega prosilca? 
 

6. PLAČILO PRISPEVKA ZA NOVE  KANALIZACIJSKE PRIKLJUČKE (PRIKLOP 
NA JAVNO KANALIZACIJSKO OMREŽJE)  
 

Prosim za podatek po posamezni KS oz. naselju, koliko je stanovanjskih enot, ki bi se 
morale priključiti na  javno kanalizacijsko omrežje, ki je izgrajeno, pa se do danes še niso 
priključili.  Prosim za podatek, kdaj je bilo izgrajeno javno kanalizacijsko omrežje, ali so 
stanovalci prejeli poziv za priključitev in plačilo, kaj namerava Marjetica, d.o.o., v zvezi s to 
problematiko ukreniti.  
 
Prosim tudi za podatek o številu uporabnikov, ki so se priključili na javno kanalizacijsko 
omrežje, pa še niso  poravnali obveznega  prispevka. Podatke prosim po naseljih z datumom 
priključitve, datumom računa in zneskom računa po posameznem uporabniku. Prosim za 
kopije izdanih računov. 
  
Na kateri pravni podlagi se določa znesek priključnine in kakšne so njihove višine za zadnjih 
pet let ter pogoji plačila, možne oprostitve ipd.? 



 
7. VLOGE – PRIJAVE GRADNJE OZIROMA POSTAVITEV ENOSTAVNEGA OZ. 

NEZAHTEVNEGA OBJEKTA NA KMETIJSKIH ZEMLJIŠČIH V MOK IN GRADNJI 
NEZAHTEVNIH IN ENOSTAVNIH OBJEKTIH NA STAVBNIH ZEMLJIŠČIH V MOK  

 
Kakšno je število vlog, ki jih je prejela MOK v zvezi z gradnjo po Pravilniku o nezahtevnih in 
enostavnih objektih na kmetijskih in gozdnih zemljiščih ter po Odloku o nezahtevnih in 
enostavnih objektih na stavbnih zemljiščih v MOK? Koliko vlog je bilo pozitivno rešenih, 
koliko jih je v reševanju in koliko jih je bilo že zavrnjenih? Kakšni so vzroki zavrnitve?  
 
Katere inšpekcijske službe so pristojne za izvajanje nadzora nad obema aktoma? Kako bo 
MOK reševala zatečeno stanje? Ali ima MOK v zvezi s tem kakšno strategijo? 
 

8. POKRITJE KOPRSKE TRŽNICE 
 

Koprska tržnica vse od izgradnje ostaja nepokrita, kar predstavlja problem tako ob slabem 
vremenu in nizkih temperaturah kakor tudi ob visokih temperaturah, saj se živila kvarijo in 
lahko postanejo tudi zdravju škodljiva. Neugodne temperature vplivajo tako na zdravje 
prodajalcev, kot na neprijetno počutje kupcev.  
 
Ali MOK namerava do konca leta 2018 uvrstiti v investicije pokritje koprske tržnice? V 
primeru negativnega odgovora prosim za pojasnitev razlogov. 
 

9. NADOMESTILO ZA UPORABO STAVBNEGA ZAMLJIŠČA ZA NEZAZIDANA 
STAVBNA ZEMLJIŠČA  
 

Prosim za naslednje podatke: 
- koliko je bilo zavezancev – fizičnih in pravnih oseb za plačilo v letu 2016, 
- koliko je bilo izstavljenih položnic oz. terjatvenih dokumentov in skupni znesek, 
- koliko je znašal najvišji in koliko je znašal najnižji znesek za letno plačilo nadomestila 

po posameznem zavezancu in 
- koliko pritožb ali zahtev za pojasnitev (pripomb) izračunov je prispelo in kako ste jih 

rešili (ugodno, neugodno, še nerešenih). 
 

Do zaračunavanja je prišlo z enoletno zamudo, saj je bil odlok sprejet že v letu 2015. Ali 
je prišlo zaradi navedenega do oškodovanja MOK, koliko in kdo je odgovoren za 
slednje? 
 
10. UREDITEV DOSTOPNE POTI DO STANOVANJSKIH HIŠ NAD NOGOMETNIM 

IGRIŠČEM V DEKANIH 
 
V odgovorih na vprašanja, postavljena na 14. redni seji Mestnega sveta MOK dne 16. 6. 
2016,  ste podali naslednji odgovor: »Na omenjenem območju se načrtuje ureditev 
celotne komunalne infrastrukture vključno z ureditvijo obstoječe poti. Po pridobitvi 
predlogov za ureditev infrastrukture, se bo v skladu s finančnimi možnostmi pristopilo k 
urejanju območja in sanacijo obstoječe poti. Glede sprotnega vzdrževanja pa smo bili s 
strani KS Dekani seznanjeni, da so pred nekaj meseci priskrbeli tampon in utrditev 
podlage na omenjeni poti.« 
 
Kdaj se načrtuje ureditev celotne komunalne infrastrukture vključno z ureditvijo obstoječe 
poti? Ali so predlogi za ureditev že izdelani, kdaj jih lahko dobimo na vpogled? Kdaj bo 
izvedena celovita sanacija, saj sta tampon KS dež in burja raznesla že zdavnaj in je pot 
ponovno v zelo slabem stanju. Če ima MOK pol milijona evrov za nakup gradu, potem ne 
moremo govoriti o pogojniku sanacije glede finančnih zmožnosti. Predlagam, da si 
pristojni ogledate pot in dokončno ukrenete potrebno sanacijo.  



11. HIPOTEKE NA PREMOŽENJU MESTNE OBČINE KOPER – PRETORSKA 
PALAČA 
 

Z vašim dopisom z dne 12. 2. 2016 pod številko 090-5/2016 ste mi sporočili: 
»Mestna občina Koper je na podlagi javnega razpisa v letu 2005 odtujila objekt na naslovu 
Titov trg 1/b (Čevljarska 1), stoječ na parc. št. 1382, 1383/2, 1381/1, 1381/2, 1381/4 in 
1381/5 k. o. Koper. V nadaljevanju je bilo treba izdelati načrt etažne delitve in uskladiti 
zemljiškoknjižno stanje z dejanskim. Navedeni objekt je nato bil večkrat predmet prenosa 
lastninske pravice, v času ko je bil lastnik za zavarovanje terjatev upnik Mercator, d. d., 
Poštna banka Slovenije, d. d., in Raiffeisen banka, d. d.. Nepremičnina, ki je last Mestne 
občine Koper in nikoli bila predmet prenosa lastninske pravice je parc. št. 2605-1381/6-0 k. 
o. Koper in jo je družba MTN Inženiring, d. o. o., prenesla na Mestno občino Koper na 
podlagi uskladitvene pogodbe št. 35280-35/2013 z dne 21. 1. 2014. V vmesnem času je bil 
izdelan načrt etažne delitve in izveden v zemljiški knjigi, pri čemer je posamezni del stavbe 
znakom 2605-2105-1 k.o. Koper, last družbe MTN Inženiring v stečaju, za kar je v teku 
podpis novo uskladitvene pogodbe katere predmet je tudi zemljiškoknjižno dovolilo za izbris 
hipotek na preostalih delih stavbe.« 
 
Glede na zgoraj zapisano  sprašujem: ali so izbrisane hipoteke v višini 450.000,00 evrov, 
100.000,00 evrov, 350.000,00 evrov in 4.072,13 evrov s pripadki? Ali je bila in kdaj je bila 
sklenjena nova uskladitvena pogodba z zemljiškoknjižnim dovolilom za izbris hipotek? 
Prosim za vpogled v dokumentacijo.   
 

12. PARKIRIŠČE NASPROTI BIVŠE BANKE KOPER 
 

Kako je urejeno poslovno razmerje med MOK in uporabnikom parkirišča (zemljišča)? Za 
koliko časa je zemljišče oddano? Kakšne so medsebojne obveznosti in terjatve vse od 
sklenjene pogodbe dalje do danes? Kakšne so prednosti in pozitivni finančni učinki v MOK v 
zvezi z navedenim poslovno finančnim razmerjem? 
 

13. PARKIRIŠČE POD OSNOVNO ŠOLO KOPER 
 

Koliko parkirnih mest je zgrajenih?  Koliko je nakupov mesečnih abonmajev? Kakšna je cena 
mesečnega abonmaja? Koliko parkirišč uporabljajo zaposleni na šoli ter ali imajo slednji nižjo 
ceno od ostalih uporabnikov parkirišča? Kdo upravlja s parkiriščem?   
 

14. KONCESIJE ZA ZDRAVSTVO V MOK  
 

Katere koncesijske pogodbe so se v letu 2016 iztekle ter kako so bile na novo podeljene 
(datum javnega razpisa,...)? Ali so bile podaljšane predhodnim koncesionarjem, če ne, kdaj 
je posameznika MOK obvestila o nepodaljšanju? Kakšne so obveznosti MOK v zvezi z 
obveščanjem obstoječih koncesionarjev? Kakšni so bili vzroki, da se posameznikom 
koncesije niso podaljšale (prosim za navedbo razlogov po posamezniku)?  
 

15. ENERGETSKE IZKAZNICE STANOVANJSKIH OBJEKTOV V LASTI JSSK 
 

Ali je JSSK poskrbel za izdelavo vseh energetskih izkaznic za stanovanjske objekte v lasti 
JSSK? Kdo je bil izvajalec in koliko je izdelava energetskih izkaznic stala? Ali so najemniki 
stanovanj prejeli energetske izkaznice? 
 

16. POBUDA ZA IZDELAVO ANALIZE STANJA INVALIDOV V MOK 
 

Mestna občina Koper nima izdelane analize stanja invalidov v občini, zato predlagam, da 
strokovne odgovorne službe MOK pristopijo k projektu in pripravijo temeljito analizo, ki bo 



podlaga za razreševanje tovrstne problematike. Na vsakem koraku smo priča raznim oviram, 
največ na področju infrastrukture. 
 

17. ČESTITKE MOK VISOKIM JUBILANTOM 
 

Župan MOK pošilja visokim jubilantom voščilo ob rojstnem dnevu. Pričakovala bi, da bo to 
voščilo na lepi voščilnici v znaku in barvah MOK, dejansko pa naši jubilanti prejmejo le 
skromen dopis A4 formata, ki res ni v ponos tako veliki in bogati občini, kot je MOK. 
Predlagam, da se izdela posebna čestitka, ki bo primerna in obarvana z barvami občine.  
 
Za odgovore se zahvaljujem.« 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 
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